
Woensdag 13 november ’24 heeft er weer een 
raadsvergadering plaatsgevonden. Het betrof de 
vergadering met betrekking tot de ‘Programma-
begroting 2025’. Dat betekent dat de vergade-
ring werd gestart met de algemene 
beschouwingen van de verschillende fracties, 
hierbij werden er meerdere amendementen en 
moties ingediend. In de ‘Nieuws van de Raad’ 
leest u wat de raad heeft besloten. Wilt u de ver-
gadering liever terugkijken? Dat kan via: 
https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1179655  
 
Voorstel tot het vaststellen van de  
Programmabegroting 2025 
In de ‘Programmabegroting 2025’ leest u hoe wij 
als gemeente blijven investeren in onze stad, in 
een tijd waarin financiën onder druk staan. Deze 
begroting is een uitwerking van de ‘Kadernota 
2025’. Het college heeft in de programmabegro-
ting 3 thema’s bepaald om focus in aan te bren-
gen in de plannen: 
    1. toekomstbestendige stedelijke ontwik-
    keling; 
    2. vergroenen van de stad; 
    3. integrale aanpak en toegang sociaal 
    domein. 
 
Voordat er over het voorstel gestemd kon wor-
den, werden er eerst drie amendementen inge-
diend. 
    - De PvdA Oldenzaal diende een amen-
    dement in – Oldenzaal in beweging. Dit 
    amendement is verworpen. 
    - Solidair Oldenzaal diende een amende- 
    ment in – Programmabegroting 2025 
    (diversen). Dit amendement is verwor-
    pen. 
D66 Oldenzaal diende een amendement in –  
Incidentele ondersteuning Twente FM. Dit  
amendement is aangenomen. Het amendement 
stelt voor aan de tekst van het besluit toe te 
voegen: 
    • voor 2025 wordt €25.000 beschikbaar 
    gesteld voor het ondersteunen van 
    TwenteFM om haar journalistieke werk 
    te continueren. Dit bedrag wordt ont
    trokken aan de algemene middelen; 

    • voor 2026 wordt voorgenomen 
    € 25.000 beschikbaar te stellen voor 
    het ondersteunen van TwenteFM om 
    haar journalistieke werk te continueren. 
    Dit bedrag wordt onttrokken aan de al-
    gemene middelen.  
 
Na het in stemming brengen van de amende-
menten, kon het geamendeerde voorstel m.b.t. 
de ‘Programmabegroting 2025’ in stemming 
worden gebracht. Dit voorstel is aangenomen. 
 
Moties 
Bij het voorstel ‘Programmabegroting 2025’ wer-
den ook nog een 4-tal moties ingediend. De 
motie ‘laat verenigingen zelfredzaam zijn’ van de 
PvdA, de motie ‘opvang asielzoekers’ van Groen-
Links en de motie ‘Programmabegroting begrijp-
baar’ van GroenLinks werden verworpen. 
 
De gezamenlijke motie ‘Wonen’ van WG, CDA, 
VVD, PvdA en Solidair Oldenzaal is aangenomen. 
Deze motie roept het college op: 
    1. een versnelling aan te brengen bij de 
    uitvoer van de reeds aangenomen mo-
    ties, initiatiefvoorstellen en amende-
    menten en daarmee een versnelling op 
    de woningmarkt te creëren; 
    2. hierbij ook andere vernieuwende woon
    vormen mee te nemen, zoals woning-
    delen; 
    3. een eenmalige dekking vanuit de Alge-
    mene Reserve in te zetten tot maximaal 
    €200.000; 
    4. de gemeenteraad aan het begin van 
    planontwikkelingen actief te betrekken 
    bij het aantal woningen én de inbegre-
    pen woonvormen die hier onderdeel 
    van uitmaken. Daar waar het mogelijk 
    is “laaghangend fruit” direct te pluk-
    ken; 
    5. de raad elk halfjaar te informeren over 
    deze voortgang.

Nieuws  
van de  
gemeente

Wij Geven om Oldenzaal als het om het 
thema wonen gaat!!  
Tijdens de raadsvergadering op 13 november 
hebben wij de motie 'Wonen' ingediend. 
Wij zien dat de woningmarkt op slot zit en 
daar willen we snel verandering in krijgen. 
Wij willen dat er meer Oldenzaalse jongeren 

een woning kunnen vinden in onze eigen 
stad en dat doorstroming op gang komt. 
Maar ook dat er meer geïnvesteerd wordt in 
creatieve en innovatieve woonvormen, zoals 
het Knarrenhof. Onze oproep aan het college 
is om de woningbouwopgave te versnellen 
en alle eerdere verzoeken van de raad daarin 
mee te nemen. 
Onze motie is met een overweldigende meer-
derheid aangenomen. 
Daarin maken wij het verschil  
Ben je benieuwd hoe de motie en onze bij-
drage tijdens de raadsvergadering er uitzien? 
 
Kijk dan op onze website:  
www.WGOldenzaal.nl

Nieuws van de raadsvergadering van woensdag 13 november 2024

De belangrijkste raadsvergadering van het 
jaar. Het enige onderwerp is de begroting 
2025. Uit het huishoudboekje blijkt dat we 
het over een bedrag hebben van ongeveer 
127 miljoen euro.  
 
Het belangrijkste onderwerp is wat ons          
betreft wonen. Instromen in de Oldenzaalse 
woningmarkt  is voor starters/jongeren        
vrijwel onmogelijk. Doorstroming op de        
Oldenzaalse woningmarkt komt niet of nau-
welijks op gang. Het is de hoogste tijd voor 
echte actie. 

Oldenzaal hoeft het wiel niet opnieuw uit te 
vinden. Initiatieven en experimenten elders 
kunnen een belangrijke  bijdrage kunnen     
leveren aan innovatieve en creatieve denk- 
en oplossingsrichtingen voor Oldenzaal. 
Door een aangepaste motie van WG en CDA 
stelt de raad extra geld beschikbaar om aan 
oplossingen te werken. 
 
We hopen nog steeds dat Den Haag de    
korting op het gemeentefonds per 2026 zal 
compenseren. Dan hoeven we een aantal 
aanpassingen in subsidies niet door te    
voeren. In ieder geval willen we bij de voor-
bereiding voor  de begroting 2026 nadere  
informatie over de maatschappelijke conse-
quenties van de aanpassingen en  vragen we 
aan de subsidieontvangers om het gesprek 
met de gemeente daarover aan te gaan.  

De begrotingsbehandeling is altijd één van 
de mooie vergaderingen van het jaar. Veel 
debat en veel discussie, maar wel met res-
pect voor elkaar. De begroting voor 2025 
en daarna heeft veel uitdagingen door de 
lagere uitkering vanuit het Rijk, waardoor 
er op een aantal terreinen bezuinigd moet 
worden. Diverse verenigingen gaan dit voe-
len, omdat ze minder subsidie krijgen of 

meer kosten. Dat is een uitdaging, maar 
wel een uitdaging die je in Oldenzaal kunt 
aangaan. Er zijn veel fondsen beschikbaar 
en voor goede initiatieven trekken Olden-
zalers graag de portemonnee. Onze oproep 
aan alle verenigingen: maak een plan om 
minder afhankelijk te worden van subsi-
dies! Wij grepen de vergadering ook aan 
voor een wisseling van de wacht. Met een, 
hopelijk ludiek, filmpje over de bureaustoe-
len van het stadhuis kondigde Edgar Vis-
scher aan dat het Fractievoorzitterschap 
overgedragen wordt aan Yalmar Mekelen-
kamp. Na 11 jaar aan het roer is het tijd 
voor verjonging en daar gaat Yalmar als 
jongste fractievoorzitter nu voor zorgen. 
Yalmar, veel succes!!



OLDENZAAL

Voor 2025 ziet de begroting er nog gezond 
uit. In de begroting voor het volgend jaar 
2025 wordt nog niet veel bezuinigd. Geluk-
kig maar voor de inwoners van Oldenzaal. 
De OZB gaat komend jaar flink omhoog om 
in 2026 een grote tegenvaller op te vangen. 
In 2026 verwachten alle gemeenten veel 
minder geld van het rijk te krijgen. D66 
heeft zich met succes sterk gemaakt Twen-
teFM actief te houden. TwenteFM levert via 
hun website vrij te lezen nieuws uit Noord-

Oost Twente, dus ook uit Oldenzaal. Over 
de opvang van asielzoekers in Oldenzaal en 
omgeving is D66 erg teleurgesteld.            
Een motie opgesteld samen met GL om te 
zorgen dat asielzoekers in Oldenzaal met 
draagvlak kunnen worden opgevangen werd 
door maar weinig fracties gesteund. Het      
college waait met de politieke wind mee en 
doet geen moeite om mensen die vluchten 
wegens oorlog, gedachten of gevoelens op 
menswaardige manier onder te brengen     
zolang hun beoordeling loopt. Voordat de 
huidige politieke wind woei deed het         
college ook al weinig. Jammer! 
 
D66 wil voor iedereen een goed en vredig 
leven in Oldenzaal.

Wij hebben geprobeerd om de huurverhoging 
voor binnen- en buitensport-accommodaties 
te verlagen, de ozb niet met 10% maar met 
maximaal de inflatiecorrectie te verhogen en 
de broodnodige subsidies voor verenigingen 
niet weg te bezuinigen. De lasten kunnen     
namelijk anders verdeeld worden door te       
korten op forse budgetten. Helaas haalde ons 
voorstel het niet en zijn er in de begroting 
wel enorme bedragen gereserveerd voor       
het klimaatpotje en de verbouwing van het 
Stadhuis. 

Ons voorstel hebben wij cijfermatig onder-
bouwd, met daarnaast voorbeelden van       
uitgaven van de gemeente in de afgelopen 
jaren waarbij SO de hand steviger op de knip 
had gehouden, waardoor de forse bezuinigin-
gen die nu worden doorgevoerd minder hard 
aankomen. Het had dus anders gekund. 
Klimaat en duurzaamheid hebben buiten-   
sporig veel prioriteit ten opzichte van andere 
belangen. Wist u bijvoorbeeld dat de miljoenen 
die nu zijn gereserveerd voor Glinde-Hooiland 
(5,6 miljoen) bedoeld zijn om pas in 2050 de 
doelstelling ‘Oldenzaal klimaatrobuust’ te      
behalen? Mede daardoor de forse bezuinigin-
gen die veel inwoners en verenigingen gaan 
voelen. En dan hebben we het alleen nog over 
Glinde-Hooiland. Waar ligt de grens? 

Houd je net als ik van humor kijk dan even 
naar de bijdrage voor de begroting 2025 van 
de VVD. Als je in je raadsprogramma          
opneemt: “Rondom het huisvesten van 
vluchtelingen en statushouders, leveren we 
onze bijdrage conform de taakstelling van 
het Rijk”. Dan moet je dat ook doen! 
Opvang van Oekraïeners en Statushouders 
doen we best ok in Oldenzaal. Opvang van 
asielzoekers niet. Een van de argumenten 
van de wethouder, dat ook andere gemeen-
tes zich ook niet aan de taakstelling houden, 

vinden wij buitengewoon zwak. Tijdens de 
stemming van ons voorstel om iets aan de 
opvang van asielzoekers te doen is te zien 
welke partijen wel en welke niet de verant-
woordelijkheid nemen. Alleen D66, PvdA en 
GL waren voor.  
Terwijl de partijen over elkaar heen vallen 
als het om voorstellen voor wonen en        
woningen gaat. Bij mij kwam toen even de 
gedachte op: “America first..”.  
De opvang van asielzoekers is een groot 
probleem met veel menselijk leed. Als          
Oldenzaal kunnen en moeten wij onze bij-
drage leveren en minimaal doen wat we in 
ons raadsprogramma beloofd hebben. 
Betrouwbare overheid. 
 
Harry Snijders 
Fractieleider GroenLinks 

De gemeenteraadsvergade-
ring stond deze week in het 
teken van de programmabe-
groting voor 2025. Voor de 
PvdA hét moment om met 
een constructieve blik oppo-
sitie te voeren. Wij zijn trots 
op Oldenzaal, maar geloven 

dat het altijd beter kan. Daarom hebben we 
opnieuw de stem laten horen van mensen, 
groepen en verenigingen die onze stad zo 
mooi maken. 
 
We hebben het college opgeroepen om te 
versnellen: investeer in een sterke sociale 

basis, steun verenigingen en geef ruimte 
aan burgerinitiatieven. Met concrete tegen-
voorstellen, zoals een noodfonds voor       
verenigingen en een beweegpark aan de 
Vondellaan, laten we zien dat er altijd alter-
natieven zijn. Helaas kregen deze voorstel-
len net niet voldoende steun, maar onze 
inzet blijft onverminderd. 
Als PvdA moedigen we aan en denken we 
mee, want Oldenzaal is pas écht sterk als 
we samen optrekken. Wij blijven strijden 
voor een stad waar iedereen kan meedoen, 
waar verenigingen floreren en waar de           
politiek durft te kiezen voor sociale vooruit-
gang.


